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Skolebestyrelsesmøde 

Dagsorden møde nr. 2 
Tirsdag den 30. august kl. 17.00 – 19.30 i Funder  

Mødested- 6. klasses lokale i hovedbygningen 

 

 

Deltagere:   Mette Gisselbæk Kristensen, Anja Andersen, Lotte Frank Kirkegaard, Louise Bruun  
Christensen, Jacob Østergaard Hansen, Stine Rye Isager, Asbjørn Schram  
Anneberg, Michelle Loftager Jensen, Charlotte Juhl Andersen, Lise Dall Sørensen 
og Casper Zimmermann Kristensen 
 

Afbud:  Marie Louise Drengsgaard  

Mødeleder:  Anja Andersen 

Referent: Casper Zimmermann Kristensen 

 

 

Dagsorden / Referat 
 

Godkendelse af dagsordenen - Godkendt 
17.00 – 17.05 

Info / bilag 
 

Referat 
 
 

Meddelelser  
17.05 –17.25  

Info / bilag 
- Formand – Der er indkommet henvendelser fra en forælder omkring busplan og 

udeområder. 
 
Udeområder:  
Der er lavet ny struktur i 12-pausen, som hjælper eleverne rigtig meget i forhold til leg 
og bevægelse på udeområderne.  
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Ledelsen skriver/lægger video ud vedr. de kommende udeområder.  
 
Formanden skriver ud til de forældre, som har henvendt sig til skolebestyrelsen vedr. 
udeområderne.   
 
Busplan:  
Der er udfordringer med busruten. For nogen er der kun mulighed for at tage bussen til 
skolen, men bussen kører ikke samme vej hjem fra skole.  
 
Skoleleder tager kontakt til Midttrafik.  
Den nuværende skolebestyrelse vil i oktober udarbejde et høringssvar på trafikplanen, 
vedr. mulig ændring af ruten i skoleåret 2023/24.  
 
Henvendelse vedr. cykelstien ude foran Funder Skolevej:  
Formanden kontakter forælderen og vil opfordre til at kontakte lokalrådet.   
Skoleleder tager kontakt til konsulenten fra Ejendomme i Silkeborg Kommune. 
 
  
 

- Næstformand: Ingen bemærkninger 
 
 

- Medarbejderrepræsentanter: Ingen bemærkninger 
 
 

- Bestyrelsesmedlemmer: Ingen bemærkninger 
 
 
Besparelserne, der er kommunalt udmeldt, fylder meget for skolebestyrelsen.   
 
 

- Skoleleder: Valgperioden for bestyrelsesmedlemmer er fireårig og de vælges forskudt. 
Derfor er der valg igen i 2024. 
 
Skoleleder Charlotte har lavet et dokument, som viser skolebestyrelsesmedlemmernes 
valgperiode.   
 
Nyt omkring den nye meddelelsesbog. 
 
 

Referat 
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Rundvisning/ombygning  
17.25 – 17.45 

Info / bilag 
 

Skolebestyrelsen fik en rundvisning for at kunne besigtige pavillonerne og de områder, der er 
berørt af ombygningen.   

Referat 
 
 

Høringssvar til budget 2023 
17.45-18.15 

Info / bilag – se tidligere fremsendte bilag, der var fremsendt til sidste bestyrelsesmøde 
 

Med afsæt i de fremsendte bilag skal bestyrelsen på mødet udarbejde et høringssvar til budget 
2023. Bilagsmaterialet var fremsendt til sidste møde.    

 

Referat 
Skolebestyrelsen har udarbejdet et høringssvar vedr. den økonomiske ramme, der er udsendt 
fra Silkeborg Kommune, og ser dybt bekymret på den økonomiske situation.  

 

Godkendelse af Årshjul for 2022-2023 
18.15 – 18.30 

Info / bilag 1 (læs bilag inden mødet, de steder, der efter aftale med formanden er fremhævet 
med rødt, er der tilføjet ændringer i materialet) 
 

 

Referat 
 

Årshjulet er behandlet og godkendt! 
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Formand og skoleleder, laver en plan for SKAL-principperne, som tilføjes til årshjulet, inden 
næste bestyrelsesmøde. 

Skolebestyrelsen behandlede før sommerferien muligheden for at arbejde med materialet 
”Skolen uden skældud”. Skolebestyrelsen valgte på mødet, at emnet gerne må tages op igen 
på et senere tidspunkt i dette skoleår.  

Oplægget ”Det gode forældresamarbejde” med Sofie Mønster skal bestyrelsen også forholde 
sig til på et senere tidspunkt i skoleåret.  

På skolebestyrelsesmødet i oktober præsenterer pædagogisk leder for Udskolingen, Rasmus 
Pagter Conradsen, hvordan der arbejdes med elevrådet.    

 

Godkendelse af forretningsorden 
18.30 – 18.45. 

Info / bilag 2 læs bilaget igennem med de markerede røde ændringer   
 

Referat 
 

Forretningsordenen er behandlet og godkendt med en tilføjelse: Det er ønskeligt at begge 
afdelinger er repræsenteret i skolebestyrelsen.  

 

Princip omkring mobiltelefon – punktet er udsat fra bestyrelsesmødet i juni 
2022  

18.45 – 19.20 

Info / bilag 3 Skolebestyrelsen har før sommerferien fået en henvendelse fra en forælder 
omkring brug af mobiltelefon i fritidsdelen. 

 

Referat 
Skolebestyrelsen har godkendt, at den eksisterende mobilpolitik fastholdes.  

Dog med en tilføjelse til mobilpolitikken. Smartwatch må kun fungere som ur i undervisnings- 
og fritidsdelen.  

 

Eventuelt og godkendelse af referatet 
19.20 – 19.30 

Fælles 
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Info / bilag 
 

Referat 
 

Skolebestyrelsen har anbefalet skolen, at ledelsen kan arbejde videre med, at den fælles 
feriepasning rykkes til afdeling Kragelund i uge 42 og uge 7.  

D. 14. september deltager formanden i forældremødet på 4. årgang.  

Skolebestyrelsen anbefaler, at princippet for forældrerådets rolle ikke skal revideres.  

 

Kommende punkter 
 Der skal udarbejdes et høringssvar vedr. den kommende 

skole/udvidelse/renovering og den kapacitet, der kan blive udfordret i 
forhold til den stigende vækst i Funder området.  

   
   

 Kommende mødedatoer 
  28. september 
  25. oktober 
  23. november  
  24. januar  

 


